



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 02-03-2021 09:01:58 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: AM 09:01:58 2021-03-02 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC announces the occurrence of the following material event:	تعلم شركة سنيورة للصناعات الغذائية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 01-03-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 2021-03-01
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
Subject: The completion of the acquisition of 77% of Trakya ET Co. in Turkey by Siniora Food Industries Company PLC	الموضوع: اتمام شركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م. صفقة الاستحواذ على 77% من أسهم شركة تراكيا لصناعة اللحوم في الجمهورية التركية
Greetings,	تحية طيبة وبعد،
With reference to the above-mentioned subject, and our letter # 1240/2020 on December 17, 2020, this is to inform you that Siniora Food Industries Company PLC has concluded all legal procedures to acquire 77% of the share capital of Trakya ET Co. for meat manufacturing in Turkey as of this date. Total amount of this deal amounted to USD 28.3 million, of which USD 23 million are a direct investment, while USD 5.3 million are Siniora's share in increasing the capital of the company in Turkey.	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ولاحقا لكتابنا رقم 2020/1240 بتاريخ 2020/12/17، نود إعلامكم بأن شركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م. قد انتهت من كافة الاجراءات القانونية للاستحواذ على 77% من أسهم شركة تراكيا لصناعة اللحوم في تركيا كما بتاريخه. وقد بلغت القيمة الاجمالية للصفقة 28.3 مليون دولار امريكي، منها 23 مليون دولار امريكي استثمار مباشر، بالاضافة الى حصة شركة سنيورة للصناعات الغذائية في رفع راس مال الشركة في الجمهورية التركية بقيمة 5.3 مليون دولار أمريكي.
This deal is a unique addition to Siniora, as entering the Turkish market is considered to be a cornerstone for Siniora to go global and allows the company to target new markets.	وتعتبر هذه الصفقة اضافة نوعية للشركة ستتمكنها من استهداف اسواق جديدة من خلال الدخول الى السوق التركي والذي سيكون ركيزة اساسية للانتقال الى العالمية.
Best regards,	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Bahaa Al Qashash Position: Shareholders department manager and chief of account</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Bahaa Al Qashash المنصب: مدير قسم المساهمين ومدير الحسابات</p>